
東華三院馬振玉紀念中學 
行政通告 011a/24-25 
中一級學習用品事宜 

 
敬啟者： 

 
有關本學年中一級之學習用品事宜，本校正為學生籌備購買計數機。學生上數學課必須帶備

計數機以支援日常學習及考試之用，而計數機對於理科及商科科目也尤其重要。經過甄選，決定
集體訂購 Casio FX-50FH II（獲考評局核准於公開試使用），優惠價為$295。學生/家長亦可選擇
自行在坊間購買。 

 

請 貴家長仔細閱讀通告內容，並於九月九日(星期一)將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌

辦理。如決定透過學校代購，有關費用須透過 eClass Parent App 之繳費通告及以 AlipayHK或支

票繳付。如用支票繳付，抬頭請寫「東華三院馬振玉紀念中學法團校董會」，支票背頁請寫上學生

之姓名及班別。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與方祺老師聯絡。 

 

此致 

貴家長                                                     

東華三院馬振玉紀念中學校長 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

_________________________謹啟 

                                                       (陳妙霞) 
二零二四年九月四日 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                                東華三院馬振玉紀念中學                    班號：       

行政通告 011a/24-25 
中一級學習用品事宜 

 
 

敬覆者： 
 
本人為          班學生                    之家長，已知悉上述通告內容，並 

 

 有意經學校訂購計數機，並以 * Alipay /支票 (支票號碼：_____________) 繳付$295。 
 

 將自行購買計數機（Casio FX-50FH II）。 

 
 

此覆 
東華三院馬振玉紀念中學 
                                                     家長簽署：                    

 
                                                     家長姓名：                    
二零二四年     月     日 

 
 
 
 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 011a/24-25 

Learning Material Fees for S1 in 2024/25 
 
4th September 2024 

Dear Parents 
 

The school is going to order calculators for the students, as it is one of the vital learning tools for students 
to use calculators for Mathematics, Science and Business subjects. After reviewing the functions of various 
calculators, the school would decide to place a bulk purchase of CASIO FX-50FH II (HKEAA approved), at 
the discounted price of $295. Students/parents would also purchase it from the bookstore.  

 
Please return the signed reply slip on 9th September 2024 (Monday) and make payment by Alipay via 
eClass Parent App or pay by cheque at the General Office. Payment by cheque should be made payable 
to “The IMC of TWGHs C.Y. Ma Memorial College” and please write down the name and class of the 
student on the back of the cheque. Please feel free to contact Mr. Fong Ki on 2443 9899 if you have any 
questions.    
     

Yours sincerely 

 

 

 

 

Chan Miu Ha 

Principal 

 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


